

**SUPERIOR COURT**  
(Class Action)

CANADA  
PROVINCE OF QUÉBEC  
DISTRICT OF MONTRÉAL

N°: 500-06-000834-164

DATE: January 21, 2019

---

**PRESIDING: THE HONOURABLE PIERRE-C. GAGNON, J.S.C.**

---

**ROBERT LANDRY**  
Plaintiff

v.

**CONCORDIA INTERNATIONAL CORP.**

and

**MARK THOMPSON**

and

**ADRIAN DE SALDANHA**

Defendants

and

**FONDS D'AIDE AUX ACTIONS COLLECTIVES**

Mis en cause

---

**ORDER EXTENDING CONCORDIA  
INTERNATIONAL CORP.'S  
DEADLINE TO TERMINATE THE  
SETTLEMENT AGREEMENT**

**JUGEMENT PROLONGEANT LA DATE  
LIMITE PERMETTANT À CONCORDIA  
INTERNATIONAL CORP. DE RÉSILIER  
LA CONVENTION DE RÈGLEMENT**

[1] **CONSIDERING** the letter submitted by counsel for the Class Members of the Ontario Class Action to Justice Morawetz R.S.J. on January 14, 2019;

[1] **CONSIDÉRANT** la lettre transmise par les avocats des Membres du Groupe de l'Action Collective Ontarienne au juge Morawetz J.S.R. en date du 14 janvier 2019;

[2] **CONSIDERING** the order rendered by Justice Morawetz R.S.J. on January 15, 2019 extending Concordia International Corp.'s deadline to terminate the Settlement Agreement;

[3] **CONSIDERING** that the parties consent to the issuance of the present order;

[4] **FOR THESE REASONS, THIS COURT:**

[5] **ORDERS** that, in accordance with paragraph 54 of the order dated October 26, 2018 ("Settlement Approval Order"), paragraph 46 of the Settlement Approval be amended as follows:

[46] **DECLARES** that if the Opt-Out threshold is exceeded, Concordia International Corp. may elect to terminate the Settlement Agreement and set this Order aside, provided that written notice of the election to terminate is provided to Counsel within twenty (20) days after a final order of the Ontario Superior Court of Justice determining whether Harrington Global Opportunities Fund Limited has validly opted out of the Ontario Action;

[6] **ORDERS** that for the purposes of the present order, the definitions in the Settlement Agreement apply to and are incorporated into this order, except as amended by the Settlement Approval Order;

[2] **CONSIDÉRANT** l'ordonnance rendue par le juge Morawetz J.S.R. le 15 janvier 2019 prolongeant le délai à l'intérieur duquel Concordia International Corp. de résilier la Convention de règlement;

[3] **CONSIDÉRANT** que les parties consentent au présent jugement;

[4] **POUR CES MOTIFS, LE TRIBUNAL :**

[5] **DÉCLARE** que, conformément au paragraphe 54 du jugement daté du 26 octobre 2018 (« Jugement approuvant la Convention de règlement »), le paragraphe 46 du Jugement approuvant la Convention de règlement soit amendé comme suit :

[46] **DÉCLARE** que si le seuil d'exclusion est dépassé, Concordia International Corp. peut résilier la Convention de règlement, ce qui entraînera l'annulation du présent jugement, à la condition qu'un avis écrit informant les Avocats du Groupe de la résiliation de la Convention leur soit transmis dans les vingt (20) jours suite à un jugement final de la Cour supérieure de justice de l'Ontario déterminant si Harrington Global Opportunities Fund Limited a valablement été exclu de l'Action Collective Ontarienne;

[6] **DÉCLARE** qu'aux fins du présent jugement, toutes les définitions de la Convention de règlement s'appliquent à et font partie intégrante de ce jugement, à l'exception des modifications apportées par le Jugement approuvant la Convention de règlement;

[7] **THE WHOLE** without costs.

[7] **LE TOUT**, sans frais de justice.

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Pierre-C. Gagnon". The signature is written in a cursive style with some loops and flourishes.

---

PIERRE-C. GAGNON, J.S.C.